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Terveim az MFLSZ 2017–2020 közötti működésére 
 
 
2013–2017 közötti tapasztalataink 

Az elmúlt négy esztendő alatti fejlemények (2015-ben kiadott új szakmai rendelet a 
levéltári munkáról; új levéltári nyilvántartó szoftver bevezetése; minőségbiztosítási és 
adatvédelmi szigorítások; levéltári társegyesületek profilváltozásai; egyetemi szervezeti 
változások stb.) és egyesületünk eddigi eredményei alapján továbbra is szoros egyesületi 
együttműködésre, tartalmas szakmai munkára és intenzív pályázati tevékenységre törekszem.  
 
2017–2020 közötti terveim 

Felvállalom a levéltári társegyesületek, a minisztérium és az MNL OL felé történő 
kapcsolattartást és intézménytípusunkból fakadó sajátos szakmai érdekeink megfogalmazását, 
hathatós képviseletét. Ennek érdekében a levéltári társegyesületekkel egyeztetve továbbra is 
szorgalmazom saját tag delegálását a Levéltári Kollégiumba, s – az alelnökkel megosztva a 
feladatokat – részt veszek a levéltári egyesületek szakmai rendezvényein. Felveszem a 
kapcsolatot az Emberi Erőforrások Minisztériuma levéltárakkal kapcsolatba hozható 
különböző főosztályaival. 

Folytatni kívánom a tavaszi közgyűléseink és szakmai napjaink, a vándorgyűléseink 
sorozatát, a levéltári nyilvántartó szoftver és az egyesületi honlap üzemeltetését, 
továbbfejlesztését, további tömeges iratdigitalizálási programok szervezését. Az 
egyetemtörténeti kutatásokban érdekelt más intézményekkel, szervezetekkel (MTA–ELTE 
Egyetemtörténeti Kutatócsoport, MTA Egyetemtörténeti Albizottság, Veritas Történetkutató 
Intézet) az elmúlt években kiépített szakmai kapcsolatok továbbfejlesztésére törökszem. 

Felveszem a kapcsolatot a levéltár-alapításra készülő egyetemekkel, hogy tájékoztatást 
nyújtva számukra segítsük újabb egyetemi közgyűjtemények megszületését. 

 
A fenti vállalások teljesítéséhez egyesületünk elnökségi tagjai, adminisztrációs 

megbízottai és tagsága részéről is sok egyéni munkára lesz szükség. Meggyőződésem, hogy 
egyesületbe tömörülve tovább növekszik az egyetemi levéltárak és az ott dolgozó kollégák 
ismertsége, továbbképzési, publikálási és előadási lehetősége, szakmai megbecsültsége, és 
pályázatok útján olyan fejlesztési támogatásokhoz tudunk hozzájutni, amelyeket külön-külön 
nem sikerülne elérnünk. 
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